
MODEL NO.: GWC25R

25V Cordless 
Rechargeable Water 
Cyclonic Dust Mites 

Vacuum Cleaner

A GILMAN GROUP BRAND

25V 無線充電式

水龍捲除塵蟎吸塵機
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WARNING

IMPORTANT SAFEGUARDS

•	 This appliance can be used by children aged from 8 years and
	 above and persons with reduced physical, sensory or mental
	 capabilities or lack of experience and knowledge if they have
	 been given supervision or instruction concerning use of the
	 appliance in a safe way and understand the hazards involved.
•	 Children shall not play with the appliance as it is not a toy.
•	 Children should be supervised at all times to ensure that they
	 do not play with the appliance.
•	 Cleaning and user maintenance shall not be performed by
	 children.
•	 The appliance is only to be used with the power supply unit
	 provided with the appliance.
•	 Using any other recharging unit will void the warranty.

WARNING: For the purposes of recharging the battery, only use 
the detachable supply unit provided with this appliance. 

WARNING: The plug must be removed from the socket-outlet
before cleaning or maintaining the appliance.
•	 The appliance must be disconnected from the supply mains
	 when removing the battery.
•	 The battery is to be disposed of safely.
•	 Attention should be drawn to the environmental aspects of
	 battery disposal. Don’t throw used batteries in dustbin. Please
	 contact your retailer in the order to protect the environment.
•	 Regarding the detail on how to remove the battery, thanks to
	 refer to the section “Remove the Battery (Waste disposal)” 
    of the manual.

Please read and retain for future reference.
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1.	 This product is intended for indoor / household use on light dry household 
dust and debris only.

2.	 This product is designed for vacuuming small areas of dry material only; do 
not use for vacuuming water or other liquids.

3.	 Sparks inside the motor can ignite flammable vapors or dust. Do not vacuum 
or use this product near flammable or combustible liquids (e.g., gasoline or 
other fuels, lighter fluid, cleaners, oil-based paints), gases (e.g., natural gas, 
hydrogen), explosive dust (e.g., coal dust, magnesium dust, grain dust, 
gunpowder) or any fire sources.

4.	 Do not vacuum anything that is smoking or burning (e.g., cigarettes, matches, 
hot ashes).

5.	 Never vacuum toxic materials as the vapors or dust may cause a health hazard.
6.	 Do not use the machine to vacuum clean gypsum plaster, cement, etc. that 

can harden on coming into contact with water and can thus hamper the 
normal functioning of the machine.

7.	 This product is not a toy. Close attention is necessary when used by or near 
children or pets. Never use this product on pets.

8.	 Never use a damaged Vacuum or AC Adapter.
9.	 Do not mutilate or incinerate the Battery Packs, as they will explode at high 

temperatures.
10.	Do not plug/unplug the AC Adapter into/from the electrical outlet with a wet hand.

IMPORTANT SAFEGUARDS

•	 The external flexible cable of the transformer cannot be
	 replaced, if the cord of this transformer is damaged, it is 		
	 necessary to dispose the transformer and replaced by a 		
	 transformer of the same model.
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IMPORTANT SAFEGUARDS
11.	Do not place or drop the product into water or other liquids. If the product 

falls into water or other liquid, do not touch or reach into the water. 
Immediately unplug it from the electrical outlet before retrieving the product 
from the water/liquid.

12.	Do not charge the product if the power cord is cut, damaged, or if the wires 
are exposed.

13.	Keep the adapter cord and the product away from heated surfaces.
14.	To disconnect the AC Adapter from an electric outlet, pull directly on the 

adapter base; do not pull on the cord.
15.	Do not put any stress on the adapter cord where it connects to the product, 

as the cord  may fray and break.
16.	If using an extension cord with this product, the marked electrical rating of 

the cord set or extension cord must be at least as great as the electrical 
rating of the product.

17.	Do not operate this product if it has a damaged adapter cord or plug, 
malfunctions, dropped or damaged, left outdoors, or dropped into water. 
Do not attempt to repair this product yourself. Take the defective product 
to the service centre for inspection and repairs.

18.	To avoid the risk of electric shock, do not immerse the adapter cord, plug or 
appliance into water or other liquids.
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1.	 Do not use this product outdoors. For optimal operation, keep the product 
in a location that does not exceed 40°C.  Do not store in a vehicle under the 
sun or near heating equipment.

2.	 Do not operate the product while it is charging. 
3.	 Do not touch the rotating parts of power brush when in operation.
4.	 Never insert objects into any of the openings in the product. Do not use the 

product if any of the openings are blocked.
5.	 Do not use the product to vacuum metal objects such as screws, nails, tacks 

and metal filings etc.
6.	 Empty the product after each use. Keep it free of dust, lint, hair, or anything 

that reduces airflow.
7.	 Keep hair, loose clothing, and body parts away from openings or moving 

parts, especially the part of the product where there is suction.
8.	 Never place the vacuum nozzle near your face, especially eyes and ears, 

during operation.
9.	 Do not use the product without the filter and filter cover securely in place.
10.	Be careful when using the product on stairs in order to prevent falls.
11.	The battery charging terminals on the vacuum cleaner must be kept clean 

and free of debris.
12.	Only use the AC/DC adapter provided with the product.

PRECAUTIONS

IMPORTANT SAFEGUARDS
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PRODUCT OVERVIEW
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ASSEMBLY & OPERATING INSTRUCTION
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ASSEMBLY & OPERATING INSTRUCTION
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ASSEMBLY & OPERATING INSTRUCTION
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CHARGING

CLEANING AND STORAGE
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CLEANING AND STORAGE
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CLEANING AND STORAGE
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•	 When the battery pack no longer maintain a charge, the product may has 
reached the end of its lifespan. Before discarding the product, the rechargeable 
battery pack must be removed and recycled in accordance with the federal 
and local laws. Do not dispose the battery pack with other household waste. 

WASTE DISPOSAL
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TROUBLESHOOTING

PRODUCT SPECIFICATIONS
Model no. : GWC25R
Battery : 25.2V Li-ion 2000mAh
Adaptor (Input) : AC 100-240V 50/60Hz
Adaptor (Output) : DC 32V 400mA
Charging Time : 5 - 6 Hours
Operation temperature : 0˚C to 40˚C
Product dimension : 490(W) x 168(H) x 251(D) mm

* The final product specification may be varied according to a different lot of material 
and actual input voltage power of the usage area.
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=- 本產品僅適用於8歲以上的兒童在成人監督或指導下安全地使用。
- 這產品不是玩具。
- 請確保兒童不玩弄本產品。
- 兒童不得使用本產品進行清潔及維修。
- 本產品只能與本產品附帶的充電器一起使用。
- 使用任何其他充電器將導致保養失效。

- 只能使用本產品附帶的充電器進行充電。

- 在清潔本產品前，必須拔離電源。
- 取出電池時，必須先把充電器拔離電源。
- 電池要安全處理。
- 注意不要把電池棄置於垃圾桶內。
- 有關如何取出電池的詳細信息，請參閱手冊內的產品棄置處理
  部分。
- 如果變壓器的電線損壞切勿使用及自行維修，必須更換為同一型
  號的變壓器。

警告:

警告:

警告:

安全使用注意事項

閱讀下列說明事項並請妥善保管，以供日後參考。
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1.	此產品設計為適用於室內及家庭使用，只適用清理乾透的家庭灰塵及碎屑。

2.	此產品只適合用於吸塵和細小垃圾，不能吸任何水和液體。

3.	此產品內的摩打在開動時會產生火花，所以此產品不可吸入易燃性物品或在

易燃性物品附近開動 (如氣油或燃料、打火機氣油、清潔液、油性油漆)，

氣體(如天燃氣、氫氣)，或爆炸物(如煤、鎂、火藥)。

4.	不能吸入正在出煙或燃燒中的物品(如香煙、火柴、熱灰)。

5.	不能吸入有毒物品，會對身體做成傷害。

6.	不能吸入石膏，水泥等建築物料，此等物料接觸水後會硬化及堵塞吸塵機，

影響產品正常運作。

7.	這產品不是玩具，當在小朋友或動物附近使用時要特別小心，不要對動物使

用此產品。

8.	如吸塵機或充電器損壞，請不要使用。

9.	請勿破壞，燃燒電池組，這會引起爆炸。

10.	手濕時請勿插入或拔出充電器，吸塵機必須乾透後才可以放回充電座。

11.	不要把吸塵機放入水中，如果吸塵機已沉入水中，而吸塵機是連著充電器，

請先把充電器拔離電源，再把吸塵機從水中取出。

12.	如充電器電線損壞，請不要用來充電。

13.	吸塵機和充電器不要放近發熱地方。

14.	當拔出充電器時，請不要只拉電線，要拉整組充電器。

15.	不要拉扯充電器電線，會使電線斷開損壞。

16.	如用拖板，拖板的可用功率必須比充電器大。

安全使用注意事項

警告:
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17.	如吸塵機，充電器，電線損壞，請不要使用，也不要自行修理，必須送回生

產商或代理商維修。

18.	避免觸電危險，不要沉浸充電器電源線，插頭或產品於水或其它液体。

19.	當UV燈亮起動時，不要直接照射皮膚或眼睛，不要直視UV燈光。

20.	本產品並不傾向提供給體能弱，反應遲緩，有精神障礙的人或缺乏相關經驗

和常識者（包括兒童）使用。除非在對其負有安全責任的人仕指導或幫助下

安全使用。

安全使用注意事項
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1.	此產品不可以在戶外使用，理想使用溫度是不高於攝氏40度，不適宜儲存於

陽光照射下的車輛內或靠近任何加熱裝置。

2.	充電時不要使用吸塵機。

3.	當產品操作時，請勿觸摸旋轉中的電動刷毛部件。

4.	不應把吸塵機上的孔堵塞，也不應使用被堵塞的吸塵機。

5.	不要吸入金屬物品如硬幣、螺絲、釘、大頭釘。

6.	每次使用完後都要清理吸咀內的垃圾，特別是頭髮，絨布等會對風量有影響

的垃圾。

7.	使用時注意不要吸到頭髮，鬆身衣服或身體。

8.	不要把吸塵機的吸咀靠近頭，眼睛和耳朵。

9.	使用前吸塵機必須裝上過濾網及確保所有部分安裝牢固在產品上。

10.	在樓梯上使用本產品時，請務必小心，以防止跌倒。

11.	機身上的充電接觸片部份，必須保持清潔。

12.	此機只可使用附上的充電座和充電器。

注意:

安全使用注意事項
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部件示意圖
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安裝及使用說明
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安裝及使用說明
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安裝及使用說明



24

充電

清潔和保養
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清潔和保養
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清潔和保養
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- 當電池組不能再充電時，即代表此產品使用壽命已經殆盡。丟棄該產品時，請	

	根據當地法律或指引進行循環回收。請勿將電池組與其他生活垃圾一起丟棄。 

產品棄置
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疑難排解

產品規格

型號 : GWC25R
電池: DC 25.2V Li-ion 2000mAh
充電器(輸入) : AC 100-240V 50/60Hz
充電器(輸出) : DC 32V 400mA
充電時間 : 5 - 6 小時

操作環境溫度 : 0˚C to 40˚C
產品尺寸 : 490(闊) x 168(高) x 251(深) 毫米 

* 相關產品的規格，可能會因配件批次或實際使用地區的電壓差異而不同。
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太平家庭電器


